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2024.03.18       

I. Közgyűlés 

Az évi első közgyűlésünket a második meghirdetett időpontban, 2024. 03. 18-án kellett 

megtartanunk, mivel az első időpontban (2024. 03. 11.) nem volt meg a határozathozatalhoz 

szükséges létszám. 

A napirendi pontok szerint először megemlékeztünk az elhunyt egyesületi elnökünkről. A két 

évtizednyi munka, eredmények méltatása mellett, az emberi határozottságot, küzdőképességet 

emeltük ki. Végén egyperces néma felállással búcsúztattuk el. 

A második napirend szerint az egyesület 2023. évi munkáját értékeltük. A szokásos főbb 

eseményeink úgymint az április 12-én tartott Felvidékről kitelepítettek emléknapját, a 

pünkösd hétfői találkozót, az évvégi karácsonyváró záró rendezvényünket sikeresen 

megrendeztük. 

Az ünnepségeinkre felvidékről mindig meghívunk települések képviselőit, műsort adó 

csoportjaikat, valamint helyi városi egyesületek énekkarjait, táncosait. Kapcsolatban állunk a 

térség felvidéki csoportjaival és kölcsönösen részt veszünk egymás ünnepségein.  

A könyvtárral közösen iskolásgyerekek részére rajzversenyt szerveztünk „Felvidéki várak” 

címmel. Sok rajz érkezett, nehéz választás elé állítva a zsűrit. Még egy közös rendezvényt 

szerveztünk a könyvtárral, az egyesület elnökének origami gyűjteményét állítottuk ki, amin 

szerepelt az egyesület énekkara, ezzel is emelve a nyitó ünnepség színvonalát.  

Két kirándulást szerveztünk az egyesület tagjainak, az elsőt a Pécsi Nemzeti Színházban 

néztük meg Csiki Gergely: Nagymama című előadást. A második kirándulást dél-kelet 

Magyarország és Románia érintésével több település nevezetességeit látogattuk meg. 

Egyesületünk jelen van a város által rendezett állami és helyi ünnepségeken, valamint a helyi 

civil szervezetek ünnepségein. 

A második napirendben meghallgattuk az ellenőrző bizottság beszámolóját az egyesület 

ellenőrzésével kapcsolatban. Megállapították, hogy az előírások szerint eleget tettünk a 

jogszabályi előírásoknak. 

Következett a pénzügyi gazdálkodásról a beszámoló, melyben a szűk bevételek (Pályázat, 

Tagdíj) mellett, szigorú kiadási gyakorlattal, minimális pozitív maradvánnyal zártuk az évet. 

(78532.Ft) 

A következő napirend szerint az egyesület új elnökének választása következett.  A 

jelölőbizottság javaslatára az egyik aktív elnökségi tagot, Bajkai Erzsébetet jelölték az 

egyesület új elnökének. amit a tagság egyhangúlag elfogadott. 

Az új elnökünk elfogadta a megbízást és egyben tájékoztatta a tagságot az egyesület évi 

tervezett programjairól. 

Következett az alapszabály módosítás, amit azért kellett végrehajtani mert a megüresedett 

tisztségeket pótolnunk kellett, az új elnök után egy új elnökségi tagot is választottunk Balogh 

Imre Lászlóné személyében. és ennek megfelelően az alapszabályt is pontosítottuk.  
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Az egyebekben felvetődött egy kapcsolat felvétel a délvidéki magyarság hasonló 

hagyományőrző egyesületével, esetleges pályázati eszközök segítségével. Válaszunkban nem 

zárkóztunk el a felvetéstől, feladatul tűztük ki ennek a pályázati kiírásnak a tanulmányozását 

és a beadását. 

Végezetül kérjük a tagságot, hogy kövessenek minket a Facebook oldalunkon (Bonyhádi 

Felvidékiek Egyesülete) és a http://www.felvidekiek-bonyhad.hu/ honlapunkon, ahol 

naprakészen kaphatnak információt a tevékenységünkről. 

 

 

A közgyűlést lejegyezte:  
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